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Onderwerp: inval in het woonwagencentrum Deuteren 

 
Vragen Bosch Belang 

 
Een waarheidsbevindingenonderzoek is uitgevoerd, door Tom de Booij.                                                  
Stephen Kavelaar (Regie en Strategie DG Politie) verklaard dat het optreden                                        
van de politie destijds viel onder de verantwoordelijkheid van burgermeester.   
 

1. Er bestaat onduidelijkheid  wie verantwoordelijk is voor de voorbereiding van de inval, de 
uitvoering en de uitwerking ervan?  

2. Wie was hiervoor verantwoordelijk? 
3. Welke rol heeft de gemeente ’s-Hertogenbosch gehad, voor, tijdens en na de inval? 

 
Op 1 maart 1999 is de woonwagenwet ingetrokken. Hierdoor zijn een aantal rechten van 
woonwagenbewoners vervallen en hebben zij dezelfde rechten en plichten als alle andere inwoners 
van ’s-Hertogenbosch. Ook dienen zij gelijk behandeld te worden. Voor de inval zullen er indicaties 
zijn geweest dat er “iets” niet goed was. Dit gebeurd ook wel eens bij een inwoner in welke wijk van ’s-
Hertogenbosch dan ook. Dan wordt alleen aan die woning een bezoek gebracht.  

4. Wat was de aanleiding dat nu een gehele straat onderdeel was van de inval en hoe kijkt onze 
gemeente hier tegen aan? 

 
Tijdens de inval is gebruik gemaakt van militairen, zij zijn waarschijnlijk geen bevoegd 
opsporingsambtenaar.  

5. Wat is hun rol geweest en welke taken hebben zij verricht? 
6. Hoe is de gemeente betrokken geweest bij de opvang van de aanwezige kinderen en hoe zijn 

deze behandeld? 
7. Het blijkt dat een baby ook is meegnomen en heeft moeten verblijven in een politiecel, hoe is 

er verzorging van die baby geboden en op welke wijze is die baby overgedragen aan de 
familie en hoe is de moeder daarover geïnformeerd?  

8. Vind de gemeente het passend dat  moeder en kind onder dergelijke omstandigheden 
gescheiden worden? 

 
De inval heeft uiteraard een enorme impact gehad op deze bewoners. De burgermeester heeft in de 
media tijdens de inval hierover de maatschappij geïnformeerd, hierdoor is er een bepaalde 
beeldvorming ontstaan.  

9. Bent u bereid bent iets aan deze beeldvorming te doen, zo ja wanneer verwacht u dit te gaan 
doen en wat is dan daarvoor de aanleiding, zo neen waarom niet? 

10. Is in de gemeente ’s-Hertogenbosch de groep woonwagenbewoners een “probleemgroep”?  
Zo ja,graag een toelichting hierop en wat is in deze al ondernomen c.q. welke activiteiten 
volgen nog?   

11. Heeft de gemeente na de inval al contact gehad met de woonwagenbewoners, zo ja op welke 
wijze en welke afspraken zijn er met hen gemaakt, zo neen, waarom niet? 

 

 

 

 

 


